
پرسـپولیس در نقـل و انتقـالات تابسـتان نتوانسـت خریدهـای چنـدان خوبـی 
داشـته باشـد و در هفته هـای سـپری شـده از لیـگ ضعف هـای ایـن تیـم در 
دفاع چپ و خط حمله بیشتر از پست های دیگر نمایان شده است. یحیی 
گل محمـدی در تابسـتان خیلـی سـعی کـرد کـه یـک دفـاع چـپ تخصصـی بـه 
لیسـت تیمـش اضافـه کنـد و 4 مهاجمـش را نیـز کنـار گذاشـت تـا بتوانـد یـک 
کیفیـت و گلـزن جـذب کنـد امـا درنهایـت شـهاب زاهـدی و نبیـل  مهاجـم با
ی فـرق چندانی با مهاجمان  باهویـی جـذب شـدند کـه حداقـل از لحـاظ آمـار
فصل قبل این تیم نداشتند. پرسپولیس تا اینجای لیگ نتوانسته انتظارات 
هـواداران تیمـش را در رقابت هـای داخلـی و مهم تـر از آن لیـگ قهرمانـان آسـیا 
برآورده سازد و این مساله باعث شده جایگاه سرمربی و مدیریت این باشگاه 
متزلزل شـود. از این رو دو طرف به این نتیجه رسـیده اند که اختلافات را کنار 
گذاشـته و بـرای جـذب نفـرات مـورد نیـاز اقـدام کننـد. در همیـن راسـتا یحیـی 
بـه دنبـال ایـن اسـت کـه تیمـش را در خـط دروازه، دفـاع چـپ و خـط حملـه 
ی باشـگاه پرسـپولیس ایـن اجـازه را  تقویـت کنـد امـا اینکـه مشـکلات پیـش رو

بـه او خواهـد داد یـا نـه مسـاله ای اسـت کـه بـه آن پرداخته ایـم. 

مشکلاتپرسپولیسدرنیمفصل
باشـگاه پرسـپولیس بـرای ورود بـه پنجـره زمسـتانی قبـل از هـر چیـز بایـد چنـد 
مانع را از پیش رو بردارد. اول اینکه پنجره نقل و انتقالاتی باشگاه بسته است 
و تـا زمانـی کـه مالیـات رادوشـویچ پرداخـت نشـود پرونـده شـکایتی او بسـته 
نخواهـد شـد کـه قـرار اسـت ایـن اتفـاق بـه زودی رخ دهـد. مـورد دوم بودجه لازم 
یکن است که مدیریت باشگاه پرسپولیس در تلاش است آن  برای جذب باز
یکنـان مدنظـرش را بـه خدمت  را بـه هـر شـکلی تامیـن کنـد تـا یحیـی بتوانـد باز
بگیرد. مسـاله دیگر که خیلی مهم اسـت، پربودن سـقف هزینه های باشـگاه 
یکن جدید را به این باشگاه نمی دهد.  پرسپولیس است که اجازه جذب باز
ی بیندیشد. این  در این مورد قرار است مدیریت باشگاه پرسپولیس راهکار
یکـن باشـد. البته اینکه  راهـکار می توانـد فـروش، معاوضـه یـا انتقـال قرضـی باز

یکنـی بـا چـه رقـم قراردادی باشـد خیلـی اهمیت دارد.  چـه باز

بیتدبیریدرموردسهبازیکن
یکنانی چون وحدت حنانوف، سـینا اسـدبیگی و فرشـاد  در حال حاضر باز
کـردن در ترکیـب پرسـپولیس از تیم هـای دیگـر  ی  کـم بـاز فرجـی بـه دلیـل 
ی فـروش ایـن نفـرات حسـاب کنـد. امـا  پیشـنهاد دارنـد و باشـگاه می توانـد رو
یکـن قراردادشـان تـا پایـان ایـن فصـل اسـت  مشـکل اینجاسـت کـه هـر سـه باز
گـر هـم  یـد آنهـا خواهـد شـد. ا و در چنیـن شـرایطی کمتـر تیمـی حاضـر بـه خر

یکـن آزاد خواهنـد شـد. در  قرضـی راهـی تیـم دیگـری شـوند در پایـان فصـل باز
ایـن میـان انتظـار می رفـت کـه مدیریـت باشـگاه حداقـل قـرارداد ایـن نفـرات 
را تمدیـد می کـرد تـا هـم بتوانـد آنهـا را بفروشـد و هـم اینکـه بـه تیمـی قـرض 
دهـد امـا ایـن کار را هـم انجـام ندادنـد. بـا ایـن شـرایط هـر یـک از ایـن نفـرات 
چنانچـه در زمسـتان از جمـع سرخپوشـان جـدا شـوند بـه نوعـی جدایی شـان 
یکـن درمجمـوع بـه 17،  قطعـی خواهـد بـود. مهم تـر اینکـه قـرارداد ایـن سـه باز
گـر همـه آنهـا بـا هـم جـدا شـوند سـقف  18 میلیـارد تومـان هـم نمی رسـد و ا
باشـگاه پرسـپولیس در خوشـبینانه ترین حالـت تـا رقـم 14 میلیـارد تومـان آزاد 
خواهـد شـد، از ایـن جهـت کـه نفـرات نامبـرده حداقـل 20 درصـد قراردادشـان 

یافـت کرده انـد.  را در

گرهسقفبازمیشود؟
یکنانـی کـه 6 مـاه از قراردادشـان باقی  پرسـپولیس بـرای اینکـه مجبـور نشـود باز
یکنانـش  مانـده را بـه تیمـی انتقـال دهـد می توانـد بـا فسـخ قـرارداد یکـی از باز
شـرایطی را بـه وجـود بیـاورد کـه حداقـل بتوانـد یـک مهاجـم بـه خدمـت بگیـرد. 
نبیـل باهویـی در ابتـدای فصـل بـه ایـن شـرط بـا رضایـت یحیـی گل محمـدی 
نامـش بـه لیسـت سرخپوشـان اضافـه شـد کـه در نیم فصـل بـرای ادامـه حضـور 
او در جمـع سرخپوشـان تصمیم گیـری شـود. درواقـع نبیـل بـرای نیم فصـل دوم 
بایـد رضایـت سـرمربی را داشـته باشـد. قـرارداد نبیـل مبلغـی در حـدود 380 
یـال تقریبـا سـقف قـرارداد باشـگاه پرسـپولیس را گرفتـه  هـزار دلار اسـت کـه بـه ر
اسـت. یحیی فعلا نظرش این اسـت که او بهترین گزینه برای کنار گذاشـتن 
از لیسـت تیمـش بـرای آزاد شـدن سـقف قـرارداد تیمـش اسـت. در هـر شـکل 
ینـه ای کـه می توانـد گـره سـقف پرشـده پرسـپولیس را بـاز کنـد نبیـل  بهتریـن گز
باهویـی اسـت مگـر اینکـه گل محمـدی نتوانـد مهاجـم خارجـی مدنظـرش را 
یکنـان دیگـری را از تیمـش بـرای  پیـدا کنـد و مجبـور شـود بـا حفـظ نبیـل باز

جـذب مهاجمـان داخلـی معاوضـه کنـد. 

جداییکنعانیچقدرجدیاست؟
محمدحسـین کنعانـی بـا وجـود اینکـه یکـی از خرید هـای پـر سـر و صـدای 
پرسـپولیس در تابسـتان بـود امـا نتوانسـت نیم فصـل چنـدان خوبـی را در ایـن 
تیم سپری کند. مخصوصا از زمانی که آن مصاحبه جنجالی را در مورد وارد 
یکـن  ی 100 میلیـاردی اش انجـام داد، شـاهد افـت کیفـی ایـن باز کـردن خـودرو
بودیم. در این مدت بارها یحیی از او خواست که شرایطش را تغییر دهد که 
یکنانـی چـون سـروش رفیعـی و علیرضـا  ایـن اتفـاق رخ نـداد. از طرفـی او بـا باز
یادی را در داخل  بیرانوند اختلاف شـدیدی دارد و این موضوع نیز حواشـی ز
تیـم پرسـپولیس ایجـاد کـرده اسـت. مشـابه ایـن اتفـاق بـرای رامیـن رضاییـان 
هـم در پرسـپولیس رخ داد کـه یحیـی خیلـی راحـت بـا جدایـی او کنـار آمـد امـا 
اینکـه او در نیم فصـل در مـورد کنعانـی هـم ایـن تصمیـم را بگیـرد یـا نـه، هنـوز 
مشـخص نیسـت. در ایـن میـان شـجاع خلیـل زاده بـدش نمی آیـد بـا کنعانـی 

کتـور هـم از ایـن جابه جایـی اسـتقبال کنـد. در ایـن  معاوضـه شـود و شـاید ترا
مـورد بایـد صبـر کـرد و دیـد کـه چـه اتفاقاتـی رخ خواهـد داد. 

یحییبهعبدیفکرنمیکند
سـرمربی پرسـپولیس برخـلاف آنچـه در خبرهـا آمـده اصـلا موافـق بازگشـت 
یـش بـرای  مهـدی عبـدی بـه تیمـش نیسـت و هیـچ درخواسـتی هـم از درو
یکن نداشته است. در مورد عیسی آل کثیر هم یحیی هنوز  بازگرداندن این باز
چـراغ سـبزی نشـان نـداده اسـت. او در تابسـتان هـم بـه بازگشـت او رضایـت 
که اعتقاد داشـت عیسـی به پرسـپولیس پشـت کرده اسـت. تا الان  نداد؛ چرا
هـم نظـر یحیـی در مـورد عیسـی تغییـر نکـرده امـا ممکـن اسـت در نیم فصـل 
یکـن تغییـر کنـد. آنچـه  او در شـرایطی قـرار بگیـرد کـه نظـرش در مـورد ایـن باز
مشخص است یحیی، عیسی را خیلی بیشتر از عبدی قبول دارد. مخصوصا 

اینکـه عیسـی بـا امیـری و ترابـی هـم هماهنگـی خوبـی دارد. 

پرسپولیسبایدبامصدومانشتوافقکند
یکن مصدوم از ناحیه رباط صلیبی  پرسـپولیس در حال حاضر دو باز

کـه آنهـا در بهتریـن حالـت در اواخـر اردیبهشـت مـاه بتواننـد  دارد 
ی کـردن را پیـدا کننـد. در چنیـن شـرایطی آنهـا می تواننـد  شـرایط بـاز
ینـه خوبـی بـرای خـارج شـدن از لیسـت پرسـپولیس باشـند امـا  گز
ایـن خـروج از لیسـت از لحـاظ مالـی و آزاد شـدن بخشـی از سـقف 
قـرارداد بـه باشـگاه پرسـپولیس کمـک خواهـد کـرد یـا نـه، موضوعـی 
اسـت کـه مسـئولان ایـن باشـگاه بایـد در مـورد آن از سـازمان لیـگ 
اسـتعلام بگیرنـد. در ایـن زمینـه یکـی از مسـئولان سـازمان لیـگ 
بـه »فرهیختـگان« گفـت: »سـقف باشـگاه پرسـپولیس پـر اسـت و 
چنانچه این باشگاه بخواهد نام مرتضی پورعلی گنجی و یاسین 

سـلمانی را از لیسـت خـارج کنـد بایـد از نظـر مالـی بـا آنهـا توافـق 
یکـن کل طلب شـان را بگیرنـد آن  گـر قـرار باشـد هـر دو باز کنـد. ا
وقـت هیـچ مبلغـی از سـقف قـرارداد ایـن باشـگاه کـم نخواهـد 

ی در پاسـخ بـه ایـن سـوال کـه چطـور در لیگ هـای  شـد.« و
یکنـان مصـدوم از لیسـت تیم هـا ایـن  پایـی خـارج شـدن باز ارو
شـرایط را بـرای باشـگاه ها ایجـاد می کنـد کـه بـا 80 درصـد مبلغ 

یکن به خدمت بگیرند، عنوان کرد: »حقیقتش  قرارداد او باز
در آیین نامـه نقـل و انتقـالات مـا چنیـن بنـدی وجـود نـدارد 
گر باشـگاهی که این شـرایط را دارد درخواسـت رسـمی  اما ا
بـرای اضافـه شـدن چنیـن بنـدی بـه آیین نامـه بدهـد حتمـا 
این موضوع از سوی کارگروه ناظر بر سقف قراردادها تحت 
که هدف کارگروه این نیست  بررسی قرار خواهد گرفت؛ چرا
کـه باشـگاه ها متضـرر شـوند امـا تـا الان هیـچ باشـگاهی در 

ایـن زمینـه درخواسـتی نداشـته اسـت.« 

بعـــد از تجمـــع هـــواداران فولاد مقابل باشـــگاه و درخواســـت آنها بـــرای برکناری 
مدیرعامل این باشگاه قابل پیش بینی بود که حمیدرضا شعبانی برکنار شود، 
اما کمتر کسی فکر می کرد جانشین او بهرام رضائیان، مدیرعامل تیم لیگ یکی 

پارس جنوبی و یکی از اعضای هیات رئیسه فدراسیون فوتبال باشد. 

رضائیانچطورمدیرفولادشد؟
هرچنـــد عنـــوان موقت را در پس نام رضائیان به عنوان مدیرعامل باشـــگاه فولاد 
می شنویم اما برخی تحلیل ها حاکی است که او نیامده که برود و به این زودی ها 
اهواز را ترک نخواهد کرد. رضائیان که تا پیش از این همواره حوالی شرکت های 
نفت و پتروشیمی دیده می شد تاکنون در بین فولادی ها رویت نشده بود و شاید 
دلیل انتخاب او همین ناشناخته بودنش است. هواداران فولاد که با قدرت ابتدا 
منصوریان و سپس شعبانی را برکنار کردند، این قدرت را دارند تا در ادامه روند 
ناامیدکننده تیم شان هر مدیرعاملی را نیز برکنار کنند اما با وجود رضائیان دیگر 
ممکن نیست بتوانند تقصیر را به گردن یک تازه وارد غیرفولادی بیندازند و این 
نقطه قوت اوست. در همین خصوص شنیدیم که مسئولان شرکت فولاد مدت ها 
بود که می دانستند شعبانی بین هواداران مقبولیت ندارد، از این رو از یک ماه قبل 
کارگروهی در اهواز مستقر کرده و مقدمات انتقال رضائیان به این باشگاه را فراهم 
کرده بودند. عنوان موقت نیز فقط دســـتاویزی اســـت که اگر لازم شد برای تغییر 
زودهنگام از آن استفاده کنند. به این ترتیب این انتخاب برای آنها کار راحتی 

نبـــوده و بدون شـــک از این انتقال اهداف تـــازه ای را دنبال می کنند. هرچند 
یاد و مکرر نمی تواند به نفع یک تیم باشد.  تجربه نشان می دهد تغییرات ز

یـــک فرضیـــه دیگر نیز در مورد رضائیـــان و فولاد وجود دارد. اینطور که از 
حوالی باشگاه شنیدیم برخی بر این باورند که رضائیان به واقع یک مدیر 

موقت اســـت و با شـــرط اینکه موقتا و طی یکی، دوماه مســـئولیت تیم را 
برعهده بگیرد، این سمت را پذیرفته است. خبر ها حاکی است که مدیران فولاد 
به دنبال دو مدیر نام آشنای فوتبال هستند و درنظر دارند حمیدرضا گرشاسبی 
یا اسماعیل گودرزی را جانشین وی کنند تا به این ترتیب با استفاده از دو مدیر 
موجه از نظر هواداران، بتواند حواشـــی موجود را جمع کنند و هواداران را دوباره 
با تیم آشتی دهند. جالب است که گودرزی در زمان مدیرعاملی گرشاسبی از 
باشگاه کنار گذاشته شد و بعد گرشاسبی هم از جمع مردان قدرتمند فولاد کنار 
رفت. بااین حال هواداران نظر مثبتی روی این دو دارند؛ چراکه در زمان مدیریت 

آنها فولاد حواشی کمی داشت و روزهای خوبی از خود به یادگار گذاشت. 

مشکلبزرگ13میلیاردی
مشکل فولاد اما نه با رضائیان که با هیچ مدیرعامل دیگری حل نمی شود. این تیم 
لیست خود را تا جایی که توان داشت پر کرد و تقریبا تا آستانه سقف قراردادها 
تکمیل اســـت. این باشـــگاه طبق شـــنیده ها 15 میلیارد بودجه خالی دارد که از 
این بودجه هم باید بدهی اخیر 13 میلیاردی برخی بازیکنان را تا قبل از بســـته 

شـــدن پنجره نقل و انتقالات زمســـتانی پرداخت کند و هم باید با منصوریان و 
کادر همراهش تسویه حساب کند. در چنین شرایطی از دست رضائیان و همه 
لابی هایی که بلد اســـت هم کاری برنمی آید. مگر آنکه آنها نیز ســـراغ بازیکنان 
خود بروند و از آنها کمک بگیرند. جالب است که این مورد به باشگاه پیشنهاد 
شـــده اســـت. اگر فولادی ها بخواهند به این شکل قانون را دور بزنند و از قرارداد 
بازیکنان بکاهند می توانند حمایت کارخانه را هم به همراه داشته باشند. البته 
قرارداد بازیکنان فولاد به حدی نیست که بخواهند از این پول، مبلغی را هم کم 
کنند، بااین حال تنها راه چاره همین است. از این رو باید منتظر باشیم تا رضائیان 
فعالیت رسمی خود را آغاز و مشکلات تیم فولاد را حل کند. وقتی رضائیان در 
باشگاه پارس جنوبی به عنوان مدیرعامل فعالیت می کرد همواره تیمش مشکل 
مالی داشت و مخصوصا این مشکلات وقتی به لیگ برتر آمدند نمود پیدا کرد. 

هوادارانقدرتمندفولاد
منصوریان در ابتدای فصل به کمک شعبانی، مدیرعامل وقت فولاد بازیکنانی 
جذب کرد که می توان ادعا کرد جوان نیستند. در همان 

زمان بود که زمزمه های همکاری منصوریان، شـــعبانی و یک ایجنت معروف، 
مثلث ناکام ها را در بین هواداران فولاد تشکیل داد. دقیقا از همان زمان بسیاری 
از کانال های هواداری با استفاده از عدم علاقه هواداران فولاد به منصوریان، او 
را به ســـمت در خروج هل دادند. تلاش های آنها برای برکناری این مربی اتحاد 
خوبی در بین هواداران به وجود آورده بود. تا جایی که درنهایت این مربی نتوانست 
بیش از 5 هفته دوام بیاورد و این تیم را ترک کرد. بعد از منصوریان، هواداران برای 
جذب مربی خارجی تلاش کردند و با هدایت همین کانال ها موفق شدند یک 

مربی خارجی روی نیمکت بنشانند. 
درحالی که فولادی ها با گزینه های داخلی مذاکره می کردند فشار های هواداری 
اجازه نداد تا این روند ادامه پیدا کند و درنهایت مارتینز به اهواز آمد. اوضاع 
با این مربی خوب بود تا اینکه اخیرا با نتایجش نتوانســـت رضایت هواداران 
را جلب کند. شـــعبانی که تا دیروز برای حفظ مدیرعاملی باشـــگاه فولاد هر 
ی کـــرده بـــود، دیگـــر فرصتی برای ماندن نداشـــت و بعد از تجمع هرچند  کار
کم تعداد هواداران رفتنی شـــد. در همین خصوص شـــنیدیم این اما پایان کار 
گر تیم نتواند با این تغییرات نتیجه بگیرد حبیب رضایی  فولادی ها نیست و ا
درنهایـــت مورد اعتراض هواداران فولاد قـــرار می گیرد. البته به زودی نیم فصل 
از راه می رســـد و اینطـــور کـــه شـــنیدیم اصل ماجرا در نیم فصـــل رخ می دهد و 
ی سکوها او را نیز برکنار کنند.  این احتمال وجود دارد که با شعارهایی از رو
درحالی که رضایی مغز متفکر باشـــگاه فولاد اســـت و هرچند از بالا دســـتور 
یان، وتو بـــه خدمت گیری مربی داخلی، جذب  ی منصور می گیـــرد امـــا برکنار
مربی خارجی و حتی تغییرات مدیریتی به دســـتور او صورت گرفته اســـت. 
از این رو این پروژه نمی تواند موفق باشد و آنها باید منتظر عملکرد رضائیان 

برای نجات فولاد از بحران باشند. 

اولینماموریترضائیان
فولاد یک بار دیگر در تهران تن به تساوی داد تا از روند صعودی فاصله 
بگیرد. این تیم که به گفته به حق ســـرمربی این تیم به دلیل امتیازهای 
از دســـت رفتـــه ابتـــدای فصل در رده یازدهم قـــرار دارد همین حالا هم ایرادهای 
زیادی دارد. یکی از مشکلات این تیم یارگیری نادرست و استفاده از بازیکنان 

مسن است. 
به هرحال تیم فولاد با مربی خارجی فعلا نتوانسته رضایت هواداران را جلب کند. 
از این رو طبق خواسته سرمربی خود باید برای بهتر شدن شرایط بازیکن جدید 
جـــذب کنـــد. البته مارتینز در یک حرکت حرفـــه ای خوب در مدتی که به فولاد 
پیوســـته چنـــد بازیکن تیم های پایه را به تیم خـــود اضافه کرده، اما واقعیت این 
است که فولاد به بازیکنان بیشتری نیاز دارد. با جدایی اخیر محمد عباس زاده 
که نتوانســـت در فولاد به آرزوهایش برســـد، حالا دست باشگاه فولاد بازتر است؛ 
چراکه این بازیکن به صورت توافقی و با بخشیدن کل مطالباتش فولاد را ترک کرد 

و جا را برای یک بازیکن جوان دیگر باز کرد. 
از این رو حالا رضائیان از هم اکنون باید به فکر یارگیری و تراز مالی تیمش باشد 
و شاید از این پس و با اعمال تغییرات بنیادی، تیم را از این حال خارج کرده و 
فولاد را به روزهای اوجش برگرداند. ماموریتی غیرممکن که اگر ممکن شود او را 

به مرد محبوب اهوازی ها تبدیل خواهد کرد. 

بررسیآخرینشرایطپرسپولیسبرایحضوردرنقلوانتقالاتنیمفصل

یحییحداقل3بازیکنمیخواهد
گرهقرمزهابهدستنبیلبازمیشود

مارتینزبازیکنمیخواهدولیپولنیست

ماموریتغیرممکندراهواز
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حمیدرضااسکندری
خبرنگار گروه ورزش

نیلوفرمژدهی
خبرنگار

شکستغیرمنتظرهسپاهاندراصفهان،تساوی
استقلالدرسیرجانوبردپرسپولیسدرتهران

ترافیکصدرسنگینشد
آغـــاز هفته چهاردهم رقابت هـــای لیگ برتر فوتبال با اتفاقات عجیب و 
نتایـــج دور از انتظـــاری همراه بود که باعث شـــد رقابـــت در صدر جدول 
همچنـــان داغ باشـــد و در انتهـــای جدول هم نخســـتین بـــرد فصل برای 
استقلال خوزستان باعث شد این تیم به بقا امیدوارتر شود. استقلال در 
ســـیرجان و در دیداری ســـخت برابر گل گهر به نتیجه ای بهتر از تساوی 
یک – یک نرسید تا چهارمین تساوی تیم نکونام در پنج بازی اخیر رقم 
بخورد. مســـیح زاهدی)20( در موقعیت مشـــکوک به آفساید گل میزبان را 
زد و یامگا )45( با یک ضربه پنالتی که درمورد آن هم اعتراضاتی از سوی 
گل گهر صورت گرفت بازی را به تســـاوی کشـــاند. ســـپاهان در خانه برابر 
آلومینیوم اراک با یک گل باخت تا شـــانس اســـتفاده از لغزش استقلال و 
رسیدن به صدر جدول را از دست بدهد. سپاهانی ها البته از دقیقه 86 
تا 4+90 سه اخراجی هم داشتند تا کارشان برای بازی بعدی برابر گل گهر 
سخت شود.  در تهران پرسپولیس که در هفته های اخیر نتوانسته انتظارات 
هوادارانش را برآورده کند با تغییراتی نسبت به دیدار قبلی خود به مصاف 
شمس آذرشگفتی ساز رفت که در پایان2 بر یک برنده شد. در آخرین دقایق 
نیمه نخست این گئورگی گولسیانی بود که قرمزها را پیش انداخت اما در 
همان ثانیه های ابتدایی نیمه دوم علی نعمتی که در آخرین دقایق دربی 
102 پنالتی داده بود این بار هم باعث شد یک پنالتی به ضرر قرمزها اعلام 
شود تا بازی به تساوی کشیده شود. تنها 15 دقیقه پس از این گل نعمتی 
دومین کارت زردش را گرفت و اخراج شد تا کار برای پرسپولیس سخت 
شود اما درنهایت گولسیانی در دقیقه 81 یک گل دیگر از روی ضربه پنالتی 
زد تا قرمزها این بازی سخت را برده و به کورس برگردند.  استقلال خوزستان 
-دو برابر پرسپولیس روحیه خوبی گرفته است این بار  که پس از تساوی دو
در رفسنجان نخستین برد خود در این فصل را جشن گرفت و دو بر یک 
تیم ساکت الهامی را شکست داد تا این سرمربی پرحاشیه در ادامه روند 
پرنوسان تیمش ناکامی دیگری را تجربه کند. شاگردان پورموسوی اگرچه 
هنوز قعرنشین هستند اما با این سه امتیاز فاصله خود را با رقبا کم کردند. 
پیکان و فولاد خوزستان در تهران به تساوی بدون گل رسیدند و نساجی و 

-دو رضایت دادند.  هوادار نیز در دیداری پرگل به تساوی دو

خوابآلودگیراننده،فوتبالایرانراعزادارکرد

مرگدلخراشدخترملیپوشفوتبال
ملیکا محمدی، هافبک تیم ملی فوتبال زنان و تیم خاتون بم، بامداد 
سوم دی ماه در سانحه رانندگی جان باخت و دو نفر از هم تیمی هایش 
به نام های بهناز طاهرخانی و زهرا خواجوی مجروح و راهی بیمارستان 
شدند. ایمان فرزین، قائم مقام باشگاه فوتبال خاتون بم درمورد جزئیات 
این حادثه دلخراش گفت: »این بازیکنان شـــام جایی دعوت بودند و 
شب در حال بازگشت به هتل محل اقامت خود در بم بودند. در مسیری 
که 10 دقیقه بیشتر نبوده گویا راننده خوابش می برد و خودرو چپ می کند. 
خودشان رانندگی نمی کردند و ماشین می گیرند تا به هتل برگردند که بعد 
از چپ کردن ماشین، متاسفانه ملیکا فوت می کند.« او درمورد وضعیت 
بهناز طاهرخانی که گفته شده در کماست، گفت: »سطح هوشیاری 
او بالاتر آمده و امیدواریم بهتر شـــود. زهرا خواجوی دروازه بان تیم ملی 
فوتبال زنان نیز دچار شکستگی لگن شده و در بخش بستری است. 
همچنین راننده خودرو مشکل خاصی نداشته و ترخیص شده است.« 

اخبار کوتاه


